

25.—(29622) Soumise une communication du Secrétaire du Conseil Central National des Métiers et du Travail, demandant que l'étiquette "international" soit changée par celle de l'étiquette "national" sur toute la papeterie utilisée dans les différents départements de l'Hôtel de Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que ladite communication soit reçue et déposée de record.

26.—(29400) Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de l'Aqueduc et du Surintendant des Achats et des Ventes, sur les soumissions reçues pour le peinturage des bâtisses du Bassin de Filtration.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'accorder le contrat au plus bas soumissionnaire, M. Charles Laurin, au prix de sa soumission, et d'autoriser la remise des dépôts aux autres soumissionnaires.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée à lundi, le 8 courant, à 11 heures a.m.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

25.—(29622) Submitted a communication from the Secretary of the Trades and Labor National Central Council, asking that the "international" label be replaced by the "national" label on all the stationery used in the different civic departments.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said communication be received and filed of record.

26.—(29400) Submitted a report from the Superintending Engineer of the Water Department and the Purchasing and Sales Agent on the tenders received for the painting of the buildings of the Filtration Plant.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the contract be awarded to the lowest tenderers, Mr. Chs. Laurin, at the price of his tender, and that the refund of the deposits made by the unsuccessful tenderers be authorized.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the meeting be adjourned until Monday, the 8th inst., at 11 o'clock a.m.

L. N. SENECAI,
Secretary.